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Zápis z jednání představenstva ČLK, 

konaného dne 19.7. 2024 od 9:00 hodin v Domě lékařů v Praze 9 

 

 

Přítomni: MUDr. Kubek, MUDr. Aszalayová, MUDr. Dobeš, MUDr. Dostalíková, MUDr. 

Henčlová, MUDr. Jehlička, Ph.D., MUDr. Kubíček, MUDr. Lindovský, MBA, 

MUDr. Mach, MUDr. Monhart, PhD., MUDr. Sedláček, MUDr. Šťastný, PhD., 

MUDr. Trnka, MUDr. Voleman. 

Omluveni:   MUDr. Přáda, PhD., MUDr. Doležal, MUDr. Dvorník, MUDr. Němeček,  

                        MUDr. Voleman. 

Přizváni: Mgr. Valášek, MBA, MUDr. Sojka. 
 

 

Prezident Dr. Kubek přivítal přítomné členy představenstva a zahájil zasedání v 9:00 hodin. 

Přítomno 14 členů představenstva. Představenstvo je usnášeníschopné. 

 
 

1) Připomínky k minulému zápisu  

 

 

2) Vnitřní činnost 

 

Informace o počtu nových členů ČLK 

    V červnu 2024 bylo přijato celkem 294 lékařů: 

     z toho bylo    70   lékařů se státní příslušností SR, 

    20  lékařů s jinou státní příslušností, 

                 3   lékaři se slovenskou LF 

    11  lékařů se zahraniční LF 

V tomto období nebyla žádná žádost o přijetí posouzena jako pozdní vstup. 

V roce 2024 požádalo celkem 101 lékařů o certifikát profesní bezúhonnosti 

Představenstvo bere informaci na vědomi. 

Hlasování – přítomno 14 hlasujících: 

pro:     14 

proti:    0 

zdržel se:  0     Návrh byl jednomyslně přijat. 

 

 

Informace o stavu financí ČLK 

   Na základě usnesení představenstva z listopadu 2020 zpracovala paní Lakvová za 

ekonomické oddělení informaci o stavu financí na účtu komory a o očekávaných příjmech a 

výdajích v červnu 2024. 

Představenstvo bere informaci ekonomického oddělení ČLK na vědomí.  

Hlasování – přítomno 14 hlasujících: 

pro:     14 

proti:    0 

zdržel se:  0     Návrh byl jednomyslně přijat. 

 

 

Rozbor hospodaření ČLK za rok 2023 

   Se souhrnnými informacemi o hospodaření ČLK za rok 2023 se členové představenstva 

seznámili již na zasedání v červnu 2024, kdy také vzali na vědomí zprávu auditora o ověření 
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účetní závěrky ČLK za rok 2023. Auditor nemá výhrady. V souladu se SP č. 17 – Finanční řád, 

byly patřičné informace o hospodaření zveřejněny v časopise Tempus Medicorum 7-8/2024. 

    

   Hospodaření centra ČLK v porovnání s rozpočtem: výnosy 101,5 %, náklady 77,22 % 

   Hospodářský výsledek centra ČLK před zdaněním k 31.12.2023:    +  13 479 202,- Kč 

   Z toho - vydávání časopisu Tempus:                                                  -     5 790 995,- Kč 

               - společenské akce:                                                                  -    1 256 053,- Kč 

Představenstvo ČLK bere na vědomí podrobný rozbor hospodaření ČLK za rok 2023. 

Hlasování – přítomno 14 hlasujících: 

pro:     14 

proti:    0 

zdržel se:  0     Návrh byl jednomyslně přijat. 

 

 

Představenstvo rozhodlo, že hospodářský výsledek centra ČLK + 9 994 957,46  Kč (po 

zdanění) za rok 2023 bude převeden do jmění ČLK.  

Vlastní jmění ČLK po převodu tohoto hospodářského výsledku činí 154 268 467,37 Kč. 

Hlasování – přítomno 14 hlasujících: 

pro:     14 

proti:    0 

zdržel se:  0     Návrh byl jednomyslně přijat. 

 

Dr. Dernerová se připojila k jednání představenstva v 9.20 hodin, přítomno je 15 členů 

představenstva. 

 

Časopis Tempus Medicorum – ekonomika vydávání v 1. pololetí 2024 

   Vydáváním časopisu zajišťuje ČLK svoji ze zákona vyplývající informační povinnost vůči 

všem lékařům. Sjezd ČLK v listopadu 2012 uložil představenstvu, aby zajistilo vydávání 

časopisu Tempus Medicorum, a to jak v papírové, tak i v elektronické podobě, formou 

měsíčníku, tedy 11 vydání za rok, a aby zároveň zajistilo jeho rozeslání v papírové podobě 

všem členům ČLK, kteří tuto službu aktivně neodmítnou. 

 

    Náklady Výnosy Výsledek 

Leden 2024 1 020 077,- Kč 255 166,- Kč - 764 911,- Kč 

Únor 2024 1 008 888,- Kč 331 941,- Kč - 676 947,- Kč 

Březen 2024 1 011 466,- Kč 339 824,- Kč - 671 642,- Kč 

Duben 2024 1 023 278,- Kč 311 069,- Kč - 712 209,- Kč 

Květen 2024 1 013 914,- Kč 310 782,- Kč - 703 132,- Kč 

Červen 2024 1 044 981,- Kč 283 649- Kč - 721 332,- Kč 

 6 082 604,- Kč 1 832 431,- Kč      -    4 250 173,- Kč 

Všechny částky jsou včetně DPH. 

   

    Náklady Výnosy Výsledek 

Leden 2023 934 374,- Kč 266 147,- Kč - 668 227,- Kč 

Únor 2023 979 172,- Kč 428 485,- Kč - 550 687,- Kč 

Březen 2023 932 734,- Kč 242 750,- Kč - 689 984,- Kč 

Duben 2023 930 575,- Kč 272 322,- Kč - 658 253,- Kč 

Květen 2023 940 517,- Kč 376 960,- Kč - 563 557,- Kč 

Červen 2023 930 152,- Kč 285 366,- Kč - 644 786,- Kč 

 5 647 524,- Kč 1 872 030,- Kč      -    3 775 494,- Kč 
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Všechny částky jsou včetně DPH. 

 

    Náklady Výnosy Výsledek 

Leden 2022 807 622,- Kč 378 381,- Kč - 429 241,- Kč 

Únor 2022 793 892,- Kč 346 282,- Kč - 447 610,- Kč 

Březen 2022 777 425,- Kč 321 999,- Kč - 455 426,- Kč 

Duben 2022 864 253,- Kč 447 595,- Kč - 416 658,- Kč 

Květen 2022 826 991,- Kč 379 664,- Kč - 447 327,- Kč 

Červen 2022 816 516,- Kč 352 281,- Kč - 464 235,- Kč 

 4 886 699,- Kč 2 226 202,- Kč      -    2 660 497,- Kč 

Všechny částky jsou včetně DPH. 

 

    V prvním pololetí roku 2024 se celkové náklady na vydávání časopisu meziročně zvýšily o 

435 080,- Kč a výnosy se snížily o 39 599,- Kč. 

     Vydávání časopisu musela ČLK v prvním pololetí 2024 finančně podpořit částkou 4 250 

173,- Kč, což při průměrném nákladu 53 250 kusů odpovídá částce 13,30 Kč na jeden výtisk za 

obsah, výrobu, tisk i distribuci. Celková podpora ze strany ČLK byla oproti 1. pololetí 2023 

vyšší o 474 679,- Kč. 

Představenstvo o podkladech diskutovalo. 

Představenstvo bere informaci na vědomí. 

Hlasování – přítomno 15 hlasujících: 

pro:     15 

proti:    0 

zdržel se:  0     Návrh byl jednomyslně přijat. 

 

 

Karta člena ČLK 

    Představenstvo v dubnu 2024 schválilo realizaci systému, který umožní evidenci fotografií 

členů ČLK, které budou následně využity v rámci projektu Karta člena ČLK. Vytvořením 

systému byla pověřena firma ISSA v časovém období cca 8 týdnů za cenu 210 000,- Kč 

plus DPH.  Na červnovém zasedání Ing. Noga (ISSA) seznámil členy představenstva s 

realizačním řešením systému které zajistí pořízení a bezpečnou archivaci fotografií členů ČLK 

v Registru členů ČLK výhradně pro interní účely související toliko s činností stavovské 

organizace, a to v rozsahu zveřejnění ve veřejném seznamu členů ČLK, bude-li mít konkrétní 

člen zájem své foto zveřejnit, a dále pro projekt Karta lékaře, kdy je fotografie 

nepodkročitelným identifikačním předpokladem pro její vydání.  

   Představenstvo ČLK žádá firmu ISSA CZECH s.r.o., aby ve spolupráci s Mgr. Valáškem, 

který odpovídá za Registr členů ČLK, nejpozději od 19.7.2024 zpřístupnili tento systém členům 

komory. Představenstvo ČLK současně uložilo Mgr. Valáškovi, aby pro členy ČLK připravil 

informační e-mail, podle něhož budou lékaři fotografie do Registru členů ČLK poskytovat a 

dále aby připravil informační e-mail pro sekretariáty okresních a obvodních sdružení ČLK, 

které zajistí součinnost archivace v Registru členů ČLK. Tyto úkoly byly splněny. 

  Mgr. Valášek informoval, že k dnešnímu dni svoji fotografii nahrálo do systému již 210 členů 

ČLK, avšak 117 fotografií zůstává zatím neschválených. Mgr. Valášek vyzval kanceláře OS 

ČLK k větší aktivitě. 

  Představenstvo vyzývá předsedy OS ČLK, aby ve spolupráci se sekretariáty OS ČLK 

aktivně zajišťovali agendu fotografií členů ČLK. 

Hlasování – přítomno 15 hlasujících: 

pro:     15 

proti:    0 
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zdržel se:  0     Návrh byl jednomyslně přijat. 

 

   Členové skupiny pro realizaci projektu Karta člena ČLK referovali o nabídkách firem Pass 

Machine a GTC Alive (ISIC), které komoře realizaci karet nabízí.  

Představenstvo souhlasí se zahájením realizace projektu karta lékaře s firmou Pass 

Machine v rozsahu předložené cenové nabídky, která dle náročnosti projektu činí 

maximálně 20 000,- Kč bez DPH měsíčně a současně žádá o spolupráci firmu ISSA, která 

připraví komunikační rozhraní v rámci Registru členů ČLK.  

Hlasování – přítomno 15 hlasujících: 

pro:   12 

proti :   0 

zdržel se:  3     Návrh byl přijat. 

 

 

3) Jednání a informace   

 

Zákon o odměňování zdravotníků 

4. jednání 

   Dne 13.6.2024 čtvrté jednání pracovní skupiny. Pro ČLK i pro odborové organizace se s 

ohledem na časovou tíseň, do které nás dostala nečinnost Ministerstva zdravotnictví, jeví jako 

nejschůdnější cesta ke sjednocení odměňování a ke splnění závazků z tzv. Hegerova 

memoranda doplnění § 109 v novele zákoníku práce, která by měla nabývat účinnosti k 

1.1.2025, tedy v den, kdy se Vláda ČR písemně zavázala svůj slib splnit. 

   Pro ČLK jsou nepřijatelné návrhy na prolomení limitu maximálního povoleného množství 

přesčasové práce, který je již od roku 2013 na úrovni 416 hodin za rok. Na stejném stanovisku 

se shodli také účastníci porady předsedů LOK-SČL dne 18.6.2024. 

5. jednání 

   Dne 27.6.2024 páté jednání pracovní skupiny. Mz se zavázalo jeho účastníkům v předstihu 

zaslat nákladovou analýz tří variant, o kterých bylo jednáno: 

1. Sjednocení odměňování do režimu platu s vytvořením nové tarifní tabulky, která pro lékaře 

zajistí příjmy za základní pracovní dobu ve výši 1,5 - 3 násobku průměrné mzdy v ČR 

v závislosti na dosažené kvalifikaci a praxi a zároveň zajistí proporcionální zvýšení příjmů 

ostatních zdravotníků. 

2. Návrh Mz, který stanoví tarifní platy (v příspěvkových organizacích) a minimální 

garantované mzdy (v ostatních organizacích) prostřednictvím indexů, kterými by se násobila 

průměrná mzda. Tento návrh je pro odbory i pro ČLK nepřijatelný, neboť negarantuje příjmy 

v souladu s memorandem a u některých pracovníků by mohlo dojít dokonce k poklesu příjmů. 

3. Pozměňovací návrh OSZSP a LOK-SČL, který počítá s vyššími indexy než návrh Mz.  

   Mz nesplnilo závazek zaslat podklady před jednáním. Teprve během jednání zástupci 

ministerstva a asociací nemocnic recitovali údajné kalkulace nákladů na realizaci 

projednávaných variant platových úprav. Písemně jsme neobdrželi nic a preferovanou variantu 

jednocení odměňování do režimu platu zástupci nemocnic ani ministerstva nemodelovali 

vůbec. Rovněž se ukázalo, že panuje totální zmatek v tom, co vlastně fakultní nemocnice a 

regionální nemocnice modelovaly. 

   Kompromisní návrh prezidenta ČLK  

- Novela zákoníku práce, konkrétně doplnění §109 tak, že dojde ke sjednocení odměňování 

v nemocnicích a léčebnách, které mají smlouvu se zdravotními pojišťovnami, a na zdravotnické 

záchranné službě. 

- Platy lékařů za základní pracovní dobu se budou pohybovat v závislosti na dosažené 

kvalifikaci a délce praxe v rozmezí 1,5 až 3 násobku průměrné mzdy. Všichni pracovníci mají 

stanoveny platy či mzdy za 5 denní pracovní týden, návrhy zaměstnavatelů a ministerstva, aby 
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u lékařů byly platy stanoveny za 6 denní pracovní týden, jsou nesmyslné. Mimo jiné proto, že 

popírají princip dobrovolnosti přesčasové práce. U nelékařů se platy upraví proporcionálně vůči 

platům lékařů. ČLK je připravena solidárně podpořit Odborový svaz zdravotnictví a sociální 

péče.   

- Přílohou zákoníku práce bude speciální tarifní tabulka pro zdravotníky. Naším cílem je 

prosadit tabulku velmi jednoduchou, která bude garantoval nepodkročitelný minimální příjem 

pro lékaře v závislosti na kvalifikaci a praxi a zároveň umožní zaměstnavatelům flexibilně 

navyšovat platy klíčovým zaměstnancům tak, jak požadují zejména ředitelé regionálních 

nemocnic, kterým tímto vycházíme vstříc. 

Lékař absolvent 1,5 násobek průměrné mzdy.  

Lékař po základním vzdělávacím kmenu 2 násobek průměrné mzdy. 

Lékař po atestaci 2,5 násobek průměrné mzdy.  

Lékař po atestaci a po dosažení celkové praxe nejméně 10 let 2,75 násobek průměrné mzdy. 

Lékař po atestaci a po dosažení celkové praxe nejméně 15 let 3 násobek průměrné mzdy. 

Vše za základní pracovní dobu a jako tarifní minima s možností zaměstnavatelů platy klíčovým 

zaměstnancům navyšovat.  

  Svůj návrh jsem 28. června zaslal ministru Válkovi s žádostí, aby zadal zpracování modelace 

extra nákladů pro nemocnice, pokud by tento model odměňování byl realizován. Tato analýza 

by měla sloužit jako podklad pro další jednání plánované na čtvrtek 18.7.2024. 

6. jednání 

   Šesté jednání pracovní skupiny pro přípravu zákona o odměňování zdravotníků proběhlo 

18.7.2024 i tentokrát za účasti ministra Válka. Mz sice již den před tímto jednáním uspořádalo 

tiskovou konferenci, na které varovalo před „devastujícími dopady nehorázných lékařských 

platových požadavků na ekonomiku systému veřejného zdravotního pojištění“, avšak 

zpracování nákladové modelace svého kompromisního návrhu, o kterou jsem ministra Válka 

písemně požádal již 28. června, tu jsem nedostal. Přesto nakonec jednání překvapivě probíhalo 

korektně. 

  Vzhledem k formulačním nejasnostem v tzv. Hegerově memorandu, které bylo v únoru 2011 

psáno pod obrovským časovým tlakem, a které LOK-SČL podepsal proto, aby nedošlo ke 

zhroucení nemocniční péče, nemá dál smysl diskutovat o jeho dvojí možné interpretaci stran 

limitů přesčasové práce, které byly dohodnuty spolu s nárůstem platů, který vláda nesplnila. 

Nemá smysl pokračovat v nekonečných debatách a je třeba hledat konstruktivní řešení, kterým 

může být kompromisní návrh prezidenta ČLK.    

   Závěry z jednání 

   Mz slíbilo namodelovat vícenáklady komorou navrhovaného systému odměňování v 

nemocnicích. 

   ČLK i odbory souhlasí s tím, aby se speciální příplatky pro lékařky a lékaře v nemocnicích 

vyplácené od 1.1.2024 v souladu s prosincovou dohodou (tzv. Fialovné), rozpustily v nově 

stanovených minimálních tarifech. Ostatní zákonné příplatky samozřejmě musí zůstat 

zachovány. 

   Akceptovali jsme výhradu, že průměrná mzda spočítaná ČSÚ obsahuje i nějakou přesčasovou 

práci, i když nikdo nemá tolik přesčasů jako lékaři a lékařky v nemocnicích. Před příštím 

jednáním se musíme podrobně seznámit s metodikou, kterou používá ČSÚ pro výpočet 

průměrné mzdy. Při jednání akceptujeme fakt, že by se platy zdravotníků vázaly na průměrnou 

mzdu z roku o dva roky předcházejícího. Zároveň upozorňujeme, že statistickou průměrnou 

mzdu může zkreslovat nejenom přesčasová práce, ale také dopočítávání zkrácených pracovních 

úvazků do úvazku 1,0. Zkrátka, až budeme znát „očištěnou“ průměrnou mzdu, budeme moci 

posoudit, zda bude pro nás akceptovatelná jako základna pro koeficientové stanovení 

minimálních tarifních platů. 

   Příští, v pořadí již 7. jednání, se uskuteční 29.8.2024 a předcházet mu bude setkání expertní 

skupiny 9.8.2024. Ministerstvo slíbilo v předstihu zaslat námi požadované podklady. 
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   Jakékoliv informace o tom, že odbory nebo ČLK souhlasí s tezí ministerstva zdravotnictví, 

že platy na úrovni 1,5 až 3 násobku průměrné mzdy jsou podmíněny odpracováním 8 

přesčasových hodin týdně, tedy v podstatě 6 denním pracovním týdnem, je třeba označit za 

nepravdivé, stejně tak jako je nesmyslným tvrzení, že „splnění požadavků komory a odborů by 

stálo 40-50 mld. Kč“. Na nákladové modelace našeho návrhu totiž zatím stále čekáme. 

Představenstvo bere informaci na vědomí. 

Hlasování – přítomno 15 hlasujících: 

pro:     15 

proti:    0 

zdržel se:  0     Návrh byl jednomyslně přijat. 

 

 

Jednání o úhradách zdravotních služeb v roce 2025 

   Dne 19.6.2024 jednali Dr. Kubek, Dr. Záleská, Dr. Lindovský a Dr. Hauer  s ministrem 

Válkem a dalšími zástupci Mz. 

   Prezident ČLK již od svého jednání s předsedou Vlády ČR  prof. Fialou, které se uskutečnilo 

v rámci jednání s prezidenty profesních komor dne  16.5.2024 v přítomnosti ministra 

zdravotnictví Válka a ministra financí Stanjury upozorňuje na závažný problém, že podle 

průběhu dohodovacího řízení o úhradách a regulacích na rok 2025 zdravotní pojišťovny 

nebudou mít k dispozici dostatek peněz na úhradu státem objednávané zdravotní péče 

v reálných cenách. Tuto finanční nerovnováhu by měla vláda urychleně řešit, a to buď zvýšením 

příjmů zdravotních pojišťoven nebo uvolněním jejich finančních rezerv, případně omezením 

rozsahu pojišťovnami hrazené péče.  

   Dohodovací řízení skutečně skončilo nedohodou ve většině segmentů. Dohodu znemožnilo 

zadání Ministerstva zdravotnictví, které brání pojišťovnám nabízet poskytovatelům úhrady 

pokrývající jejich náklady. Usnesení Vlády, podle kterého musí zdravotní pojišťovny 

hospodařit vyrovnaně, je mimo ekonomickou realitu. Kumulovanou míru inflace za poslední 

roky není možné nadále ignorovat. Poskytovatelé zdravotních služeb včetně soukromých lékařů 

nemohou zdravotní péči svým pacientům dotovat. Pro ČLK je nepřijatelné, aby Vláda přenášela 

na lékaře a zdravotníky důsledky toho, že není ochotná či schopná problémy zdravotnictví řešit.  

   Pokud bude i nadále Vláda problémy ignorovat, bude ohrožena kvalita, dostupnost a 

bezpečnost zdravotní péče, ke které již v současnosti má řada pacientů kvůli nedostatku lékařů 

a zdravotníků přístup omezený.  

   Ministr Válek slíbil, že bude o výhradách ČLK včetně požadavku na řešení finanční 

nerovnováhy informovat Vládu ČR. Mgr. Troch dostal za úkol v druhé polovině července 

jednat se zástupci ČLK o tezích úhradové vyhlášky. 

   Vzhledem k tomu, že ze strany Mz nepřicházel žádný podnět k jednání, připomenul Dr. 

Kubek 16.7.2024 ministru Válkovi jeho slib a vyzval ho, aby zajistil, že ministerstvo jednání 

s ČLK o úhradách skutečně zahájí. Pro segment ambulantní specializované péče, která je na 

tom ekonomicky nejhůře, zaslala komora ministerstvu návrh ČLK-o.s., o kterém bylo v rámci 

dohodovacího řízení hlasováno, a který počítá s nárůstem úhrad cca. o 15 % tak, aby byla 

pokryta míra inflace z uplynulých dvou let. Jednání o úhradách v ekonomicky nejpostiženějším 

segmentu ambulantních specialistů, které jsme iniciovali, se uskuteční 8. srpna 2024.  

Představenstvo bere informaci na vědomí. 

Hlasování – přítomno 15 hlasujících: 

pro:     15 

proti:    0 

zdržel se:  0     Návrh byl jednomyslně přijat. 
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Seznam zdravotních výkonů 

   ČLK opakovaně upozorňuje na chybu Mz, která připravila soukromé lékaře již o miliardy 

korun. Jedná se o chybu z roku 2009, kdy Mz navýšilo změnou mzdových indexů minutovou 

sazbu osobních nákladů NLZP, ale toto navýšení nezahrnulo do minutové režijní sazby. Mz 

opakovaně odmítlo svoji chybu napravit. V loňském roce bylo odmítnutí zdůvodněno tak, že 

návrh ČLK nebyl projednán na pracovní skupině k SZV a představuje velký finanční náklad, 

se kterým úhradová vyhláška pro rok 2024 nepočítá.  

   Dne 6.6.2024 proběhlo jednání pracovní skupiny. Zástupci zdravotních pojišťoven opět 

nepředložili finanční kalkulaci a sdělili, že tuto kalkulaci je schopen vypracovat ÚZIS. 

   O návrhu ČLK se hlasovalo. Pojišťovny byly proti, Mz se zdrželo, všichni ostatní hlasovali 

pro požadavek ČLK.  

   ČLK obdržela k připomínkám návrh novely vyhlášky, kterou se vydává Seznam zdravotních 

výkonů s bodovými hodnotami, který znovu neopravuje výše zmiňovanou chybu Mz. ČLK na 

toto opět upozornila a svoji připomínku znovu uplatnila.  

Představenstvo bere informaci na vědomí. 

Hlasování – přítomno 15 hlasujících: 

pro:     15 

proti:    0 

zdržel se:  0     Návrh byl jednomyslně přijat. 

 

 

Personální stabilizace – strategická skupina Mz 

  Členové představenstva se seznámili s prezentacemi, které zazněly 25.6.2024 na jednání 

pracovní skupiny na MZ, kterého se z pracovních důvodů prezident ČLK nemohl účastnit. 

 

 

4) VR ČLK 

 

Společné zasedání VR ČLK a předsedů jejích oborových komisí 

   Dne 27. 6.2024 se v Domě lékařů konalo společné zasedání VR ČLK a předsedů jejích 

oborových komisí. Jednání řídil předseda VR ČLK Dr. Mrozek, který jako hosty pozval 

ministra zdravotnictví prof. MUDr. Válka a ředitelku IPVZ MUDr. Maříkovou. Jednání se 

účastnilo 14 členů VR včetně prezidenta ČLK a 14 předsedů oborových komisí či jejich 

zástupců.  

   Představenstvo se seznámilo se zprávou o průběhu jednání a o činnosti VR ČLK za 

uplynulý rok, kterou písemně předložil předseda VR Dr. Mrozek, a která byla zveřejněna 

v časopise Tempus medicorum. 

Představenstvo bere informaci na vědomí. 

Hlasování – přítomno 15 hlasujících: 

pro:     15 

proti:    0 

zdržel se:  0     Návrh byl jednomyslně přijat. 

 

 

 

5) Licence 

 

Dr. Lindovský prezentoval problematické žádosti o licence, které představenstvo projednalo.     
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6) Různé 

  

Lázeňství 

   Dr. Lindovský informoval o kulatém stolu na téma „Lázeňství – prevence a léčba“, který 

pořádala Poslanecká sněmovna parlamentu ČR pod záštitou Jana Kuchaře, poslance 

zdravotního výboru. Akce se konala 26.června 2024. 

 

 

 

Zasedání představenstva bylo ukončeno v 13.00 hodin. 

 

   Příští zasedání představenstva se uskuteční ve čtvrtek 12.9.2024 od 9:00 hodin v sídle ČLK - 

Dům lékařů, Drahobejlova 27, Praha. Navazovat na ně bude od 15:00 porada předsedů OS 

ČLK. 

 

 

 

 

Zapsal:   Mgr. Daniel Valášek, MBA 

 

 

Schválil: MUDr. Milan Kubek - prezident ČLK 

 


